
Aan: het bestuur van het Regionaal Werkbedrijf Zuidoost Brabant 
t.a.v. : mw. P. van de Loo 
cc: Joris Vogel, Auke Blaauwbroek, betrokken CR-en.  
van: werkgroep CP io. 
dd.: Eindhoven,19 mei 2016 
  
  
Dag mevrouw Van de Loo, dag Peet, 
  
Op 8 april heeft een delegatie van de werkgroep CP i.o. een gesprek met jou, Auke B en Joris Vogel gehad 
om te bekijken wat nodig is om Cliëntenparticipatie in het Regionaal Werkbedrijf van de grond te krijgen. 
Tijdens de voorlichtingsbijeenkomst over RWB  voor gemeenteraadsleden op 12 april in Eindhoven heb 
je gemeld dat CP serieus wordt opgepakt en we gezamenlijk zullen zoeken naar een passend regionaal 
platform. 
  
De basisafspraak op de 8e was dat de delegatie uit de CRSZ van de gemeente Eindhoven en Waalre en de 
SW-raad GRWRE/Ergon in gesprek zou gaan met de andere cliëntenraden in het RWB.  
Doel: Hoe zou cliëntenparticipatie binnen het RWB vorm en inhoud kunnen en moeten krijgen. 
Op 12 mei hebben we in Eindhoven een bijeenkomst gehad met de cliëntenraden die eerder ook bezig 
zijn geweest om CP in het RWB van de grond te krijgen. 
  
 Wij zijn bereid om cliëntenparticipatie op te pakken en opnieuw een poging te ondernemen tot 
uitbreiding met echte cliëntenraden als de volgende punten goed geregeld zijn. 

1.      Wij vinden CP binnen het werkbedrijf erg belangrijk, maar dan moet er ook inhoudelijk en procesmatig wat 
te participeren zijn. Dit aansluitend bij de brief die Staatssecretaris Klijnsma en de LCR op 4 april stuurden naar 
de voorzitters van de Regionale Werkbedrijven. 

Dit betekent bijvoorbeeld dat een notitie als: Aanpak Banenafspraak Zuidoost-Brabant (bijlage 4 bij DB io d.d. 8-
4-2016) voor besluit name met cliëntenraden* besproken had moeten worden. Altijd vanuit de inzet dat het 
voorgenomen besluit gewijzigd kan worden 

* De vorm/structuur van de CP staat nog niet vast. 

2.      Informatie over het RWB moet ongevraagd en gevraagd rechtstreeks en tijdig vanuit ‘het secretariaat’ ter 
beschikking worden gesteld aan het “secretariaat” van de cliëntenraden. 

3.      Er moeten voldoende faciliteiten zijn waaronder een Ambtelijk Secretariaat. 

 Graag horen wij voor 24 mei, onze volgende geplande bijeenkomst, of het DB bereid is over de nadere 
invulling hiervan met ons in gesprek te gaan. 
  
Namens de werkgroep CP io. 
Cis van der Vleuten 
clientenraadsw@eindhoven.nl  

of prive cisvdv@xs4all.nl 
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